


Kolejną obawą mieszkańców jest wytwarzanie ciepła przez farmę fotowoltaiczną i wysuszanie wokół 

niej obszaru i w związku z tym obniżenie wód gruntowych. Ponadto na terenie, gdzie ma powstać 

inwestycja bytuje wiele gatunków zwierząt: ptaki, gady, ssaki, bociany. 

Prosimy również o to, aby wziąć pod uwagę, że taka farma będzie przede wszystkim szpeciła nasz 

krajobraz przez wiele długich lat, a przez te lata zamiast przyrody i wiejskiego krajobrazu będziemy 

mieli szklano blaszane powierzchnie. 

Ponadto wiadomym jest, że nie ma jeszcze przepisów co do utylizacji farmy. Czas dzierżawy terenu 

minie szybki, a później pozostanie nam i naszym dzieciom obraz rdzewiejącej instalacji. 

Farma fotowoltaiczna to nowość od kilku lat i tak naprawdę, nie jest to jeszcze przebadana 

technologia na przestrzeni wielu lat i nie wiemy jak wpłynie na środowisko i ludzi w tak bliskim 

otoczeniu od farmy więc prosimy, aby tego rodzaju inwestycje budować na obszarach z dala od 

siedlisk ludzkich. 

Składający niniejszą petycję - osoby pozostające mieszkańcami oraz właścicielami nieruchomości w 

miejscowości Jaźwiny, gm. Pilawa. 


